
                                                          Protokół z LII sesji
   Rady Miejskiej w Rynie 

                                                                    z  3 listopada  2010 roku                                           

Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Ryn 
w godz.15,00 do 17,25.

W obradach uczestniczyli:
Radni Rady Miejskiej
Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Józef Karpiński
Sekretarz Gminy – Barbara Kowalska
Skarbnik Gminy  - Irena Olszewska
Kierownicy Gminnych Jednostek Organizacyjnych         
Mieszkańcy Miasta i Gminy

 Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
    między sesjami.
5. Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między sesjami.
6. Informacja o nowych aktach prawnych.
7. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych.
8. Odpowiedzi na wnioski, zapytania i interpelacje.
9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
    Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Ryn w 2011r.                                           
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 
     terenie Gminy Ryn  na 2011r.                                                                                       
11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „ Programu współpracy z organizacjami  
      pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia  
      2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na terenie Gminy Ryn 
     na rok 2011”.                                                                                                                 
12. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf dla   
     zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego odprowadzania ścieków obowiązujących na 
     terenie Gminy Ryn. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia na mienie komunalne gminy nieruchomości nr 307/1
      w obrębie Ławki gm. Ryn.                                                                                            
14. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia na mienie komunalne gminy działek nr 14/2, 133/4 i 174/1
     w obrębie Ławki gm. Ryn.                                                                                             
15. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia na mienie komunalne gminy nieruchomości nr 21/13
      w obrębie Szymonka gm. Ryn. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 101/7 w obrębie 
      wsi Szymonka.                                                                                                              
17. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do zbycia nieruchomości gruntowej nr 371/3
      Przy ul. Traugutta w Rynie.                                                                                          
18. Podjęcie uchwały w sprawie przekazanie gminie Ryn na własność nieruchomości 
      w obrębie  Kronowo, Rybical i Tros wchodzących w skład Zasobu Własności Rolnej 
      Skarbu  Państwa.                                                                                                         
19. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rynie.                                         
20. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rynie.                                         
21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy Ryn na rok 2010r.        
22 .Rozpatrzenie skarg na działalność Burmistrza M i G .                                           



23. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ryn w roku szkolnym 
2009/2010.                                                                                            
24.Informacja o oświadczeniach majątkowych.
25.Sprawy rożne. 
26. Zamknięcie posiedzenia.

                                                                                                   
Ad.1 Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia obrad LII  sesji  Rady Miejskiej  dokonał  Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Jarosław 
Guz. Przewodniczący, na podstawie listy obecności,  stwierdził  prawomocność obrad. W trakcie 
stwierdzenia prawomocności  w sesji  uczestniczyło 13 radnych (  nieobecny Pan:  Z.Olszewski  , 
J.Głowacki).
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu.

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad.

Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – wniósł:

1/ o zmianę projektu uchwały w pk.18 na projekt uchwały następującej treści:

„18. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieodpłatnego od Agencji Nieruchomości  
Rolnych nieruchomości w  obrębie Ławki, Ryn, Skop, Tros i Wejdyki gm. Ryn”

2/ o rozszerzenie porządku obrad o :

   -  pkt. „18 a - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  Nr XIX/172/08 Rady Miejskiej w  
Rynie
                       z dnia  28 maja  2008r. w sprawie Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta  
Ryn „

   - pkt.”18 b  - Podjęcie w sprawie nabycia nieodpłatnego od Agencji Nieruchomości  
Rolnych   
                        nieruchomości  oznaczonej nr 101/7 w obrębie Ławki gm. Ryn „

    - pkt.”18 c - Podjęcie w sprawie nabycia nieodpłatnego od Agencji Nieruchomości  
Rolnych  
                            nieruchomości  oznaczonej nr 343/1 w obrębie Wejdyki gm. Ryn”

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  porządek  obrad   z  zaproponowanymi  powyżej 
zmianami.
W wyniku głosowania, Rada jednogłośnie przyjęła porządek obrad ze  zmianami, w obecności 13 
radnych.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Uwag do protokółu nie zgłoszono.
Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie, w obecności 13 radnych.



Ad. 4 Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych 
          w okresie  między sesjami.

Pan  J.Guz  –  Przewodniczący  Rady  przedstawił  treść  pisma   Nr  IGR.00551-012/10  z  dnia 
18.10.2010r. Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie skargi Pana A. Wądołow-
skiego na działalność Rady Miejskiej w Rynie ( urząd wojewódzki uznał skargę za bezzasadną).
- kserokopia pisma – stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu.

Ad. 5 Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między   
         sesjami. Sprawozdanie z realizacji uchwał - stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu.

Pan J. Karpiński – Burmistrz – poinformował, że:
1/ trwała procedura związana z oddaniem do użytku nowego obiektu szkolnego
2/ odbyło się posiedzenie rady nadzorczej PGKiM sp. z o.o. w Rynie poświęcone regulaminowi 
    Wewnętrznemu spółki oraz taryfom za wodę i ścieki
3/ złożono wniosek o dofinansowanie Zakładu Utylizacji w Spytkowie; trwa procedura przetargowa
4/ w Starych Jabłonkach została podpisana umowa na dofinansowanie ścieżki wokół Jez. Ołów
5/ została zawarta umowa na dofinansowanie budowy wodociągu i kanalizacji w Obrębie Ławek
6/ kończy się realizacja inwestycji wodno-kanalizacyjnej; wybudowano około 75 km kanalizacji i  
    około 40 km wody
7/ 6 października 2010r. w Toruniu odbyło się organizowane przez „Dziennik Gazeta   
   Prawna” seminarium dla samorządów oraz regionalna gala rankingu Europejska Gmina -   
   Europejskie Miasto 2010; w roku 2010 Ryn – zdobywając 1574,55 punktów zajął 9 miejsce w   
   województwie warmińsko – mazurskim oraz 137 miejsce w kraju, został laureatem w rankingu 
   Europejska Gmina, Europejskie Miasto 2010.

Ad. 6 Informacja o nowych aktach prawnych.

Informację przedstawiła Pani B. Kowalska – Sekretarz Gminy.
Poinformowała, że:
1/ w Dzienniku Ustaw Nr 194 pod poz. 1288 opublikowano  Rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 
5 października 2010 r. w sprawie wysokości minimalnego wynagrodzenia za pracę w 2011 roku , 
które wyniesie 1386 zł brutto
2/ w Monitorze Polskim Nr 76 poz.960 opublikowano średnią cenę żyta za okres trzech 
pierwszych 
kwartałów – 37,64 zł za 1 dt

3/  w Monitorze Polskim Nr 76 poz.954 opublikowano opłaty za usuwanie drzew.

Ad. 7 Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych – nie zgłoszono.
Ad. 8 Odpowiedzi na wnioski, zapytania i interpelacje.

http://kadry.infor.pl/akty_prawne/wynagrodzenia/rozliczanie_wynagrodzen/DZU.2010.194.0001288,rozporzadzenie-rady-ministrow-z-dnia-5-pazdziernika-2010-r-w-sprawie-wysokosci-minimalnego-wynagrodzenia-za-prace-w-2011-r.html


Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 
          i  Rozwiązywania   Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Ryn w 2011r. 

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pani A. Szymanek – Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i 
Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i  Rozwiązywania   Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Ryn 
w 2011r.                                           

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie 
( w obecności 13 radnych).
Uchwała Nr LII/429/10 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu.

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania     
            Narkomanii   na  terenie Gminy Ryn  na 2011r. 

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pani A. Szymanek – Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i 
Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Pro-
gramu Przeciwdziałania  Narkomanii   na  terenie Gminy Ryn  na 2011r. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie 
( w obecności 13 radnych).
Uchwała Nr LII/430/10 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu.

Ad .11 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „ Programu współpracy z organizacjami  
      pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24  
      kwietnia  2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na terenie Gminy  
      Ryn  na rok 2011”.                                                                                                                 

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pani A. Szymanek – Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i 
Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
„ Programu współpracy z organizacjami  pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 
w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24  kwietnia  2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 
na terenie Gminy  Ryn  na rok 2011”. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie 
( w obecności 13 radnych).
Uchwała Nr LII/431/10 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu.



Ad .12 Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych  
            taryf  dla  zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego odprowadzania ścieków 
           obowiązujących na   terenie Gminy Ryn. 

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG. Poinformował, że Przedsiębiorstwo 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Rynie sp. z o.o. wystąpiło z wnioskiem o przedłużenie 
czasu obowiązywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków na okres 01.01.2011r. do dnia 31.12.2011r. Dodał, że szczegółowe uza-
sadnienie wniosku dołączone zostało do projektu uchwały.

Pan S.  Dąbrowski   -  Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego,  Finansów,  Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przedłużenia czasu obo-
wiązywania dotychczasowych  taryf  dla  zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego odpro-
wadzania ścieków  obowiązujących na   terenie Gminy Ryn. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie 
( w obecności 13 radnych).
Uchwała Nr LII/432/10 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu.

 Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie nabycia na mienie komunalne gminy nieruchomości 
            nr 307/1  w obrębie Ławki gm. Ryn. 
 
Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan S.  Dąbrowski   -  Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego,  Finansów,  Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nabycia na mienie komu-
nalne gminy nieruchomości  nr 307/1  w obrębie Ławki gm. Ryn. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie 
( w obecności 13 radnych).
Uchwała Nr LII/433/10 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu.

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie nabycia na mienie komunalne gminy działek nr 14/2,   
           133/4 i   174/1  w obrębie Ławki gm. Ryn. 

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan S.  Dąbrowski   -  Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego,  Finansów,  Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nabycia na mienie komu-
nalne gminy działek nr 14/2, 133/4 i   174/1  w obrębie Ławki gm. Ryn. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie 
( w obecności 13 radnych).
Uchwała Nr LII/434/10 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu.



Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie nabycia na mienie komunalne gminy nieruchomości 
           nr  21/13  w obrębie Szymonka gm. Ryn. 

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan S.  Dąbrowski   -  Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego,  Finansów,  Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nabycia na mienie komu-
nalne gminy nieruchomości  nr  21/13  w obrębie Szymonka gm. Ryn. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie 
( w obecności 13 radnych).
Uchwała Nr LII/435/10 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu.

Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 101/7 w obrębie 
      wsi Szymonka.                                                                                                              

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan S.  Dąbrowski   -  Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego,  Finansów,  Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprze-
daży działki nr 101/7 w obrębie wsi Szymonka. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie 
( w obecności 13 radnych).
Uchwała Nr LII/436/10 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu.

Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do zbycia nieruchomości gruntowej nr  
            371/3  Przy ul. Traugutta w Rynie. 

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan S.  Dąbrowski   -  Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego,  Finansów,  Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do zbycia 
nieruchomości gruntowej nr  371/3  Przy ul. Traugutta w Rynie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę większością głosów
( za – głosowało 12 radnych; przeciw – nie było; 1 radny – wstrzymał się od głosu). 
Uchwała Nr LII/437/10 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu.

Ad. 18 Podjęcie uchwały w sprawie  nabycia nieodpłatnego od Agencji 
Nieruchomości     
            Rolnych nieruchomości w  obrębie Ławki, Ryn, Skop, Tros i Wejdyki gm. Ryn.

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.



Pan S.  Dąbrowski   -  Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego,  Finansów,  Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  nabycia 
nieodpłatnego od Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości w  obrębie Ławki, Ryn, 
Skop, Tros i Wejdyki gm. Ryn.

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie 
( w obecności 13 radnych).
Uchwała Nr LII/438/10 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokółu.

Ad.18 a Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  Nr XIX/172/08 Rady Miejskiej w 
Rynie
              z dnia  28 maja  2008r. w sprawie Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta 
Ryn.

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan S.  Dąbrowski   -  Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego,  Finansów,  Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały  zmieniającej uchwałę  Nr 
XIX/172/08  Rady  Miejskiej  w  Rynie   z  dnia   28  maja   2008r.  w  sprawie  Lokalnego 
Programu Rewitalizacji Miasta Ryn.

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie 
( w obecności 13 radnych).
Uchwała Nr LII/439/10 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokółu.

 Ad.18 b Podjęcie w sprawie nabycia nieodpłatnego od Agencji Nieruchomości 
Rolnych   
               nieruchomości  oznaczonej nr 101/7 w obrębie Ławki gm. Ryn.

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.
Komisja nie opiniowała w/w projektu.

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  nabycia 
nieodpłatnego od Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości  oznaczonej nr 101/7 w 
obrębie Ławki gm. Ryn.

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę większością głosów
( za – głosowało 12 radnych; przeciw – nie było; 1 radny – wstrzymał się od głosu). 

Uchwała Nr LII/440/10 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokółu.

Ad.18 c  Podjęcie w sprawie nabycia nieodpłatnego od Agencji Nieruchomości 
Rolnych  
               nieruchomości  oznaczonej nr 343/1 w obrębie Wejdyki gm. Ryn



Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.
Komisja nie opiniowała w/w projektu.

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  nabycia 
nieodpłatnego od Agencji Nieruchomości Rolnych  nieruchomości  oznaczonej nr 343/1 w 
obrębie Wejdyki gm. Ryn
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie 
( za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych; przeciw- nie było; wstrzymujących się nie 
było;
1 radny nie brał udziału w głosowaniu)
Uchwała Nr LII/441/10 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokółu.

Ad. 19 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rynie. (ul. Krótka -przy osiedlu na 
Mazurskiej)                                         

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan S.  Dąbrowski   -  Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego,  Finansów,  Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w 
Rynie.
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie 
( w obecności 13 radnych).
Uchwała Nr LII/442/10 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokółu.

Ad. 20 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rynie. ( ul. Zaułek – przy ul.Świer-
czewskiego)                                       

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan S.  Dąbrowski   -  Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego,  Finansów,  Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w 
Rynie.
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie 
( w obecności 13 radnych).
Uchwała Nr LII/443/10 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokółu.

Ad. 21 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy Ryn na rok 2010r.        

Projekt uchwały przedstawiła pani I .Olszewska – Skarbnik Gminy.

Pan S.  Dąbrowski   -  Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego,  Finansów,  Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w 
Rynie.
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie 
( w obecności 13 radnych).
Uchwała Nr LII/444/10 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokółu.



Ad. 22 Rozpatrzenie skarg na działalność Burmistrza M i G .                                           

1/ skarga Pana L. Bociana

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan M.Szczebiot – przedstawił projekt uchwały w 
sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Burmistrza  MiG  ,wraz  z  uzasadnieniem. 
Zdaniem komisji skarga jest bezzasadna.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi na działalność Burmistrza MiG ( uznania za bezzasadną ).

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę większością głosów
( za – głosowało 10 radnych; przeciw – 2 radnych ; 1 radny – wstrzymał się od głosu). 
Uchwała Nr LII/445/10 stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokółu.

2/ skarga Pana I. Stepaniuka

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan M.Szczebiot – przedstawił projekt uchwały w 
sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Burmistrza  MiG  ,wraz  z  uzasadnieniem. 
Zdaniem komisji skarga jest częściowo zasadna.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi na działalność Burmistrza MiG ( uznania za częściowo zasadną ).

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę większością głosów
( za – głosowało 6 radnych; przeciw – 1 radny ; 6 radnych – wstrzymało się od głosu). 
Uchwała Nr LII/446/10 stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokółu.

Ad. 23 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ryn w roku 
szkolnym   
           2009/2010 - załącznik nr 22 do niniejszego protokółu.
                                                                                          
Pan J. Karpiński – Burmistrz – poinformował, że zgodnie z ustawą o systemie oświaty jest 
obowiązany przedłożyć radzie informację o stanie realizacji zadań oświatowych.
Podkreślił,  że  Dyrektor  Zespołu  Szkolno-Przedszkolnego  właściwie  sprawuje  nadzór 
pedagogiczny.  Uczniowie  zespołu  osiągnęli  dobre  wyniki  nauczania,   co  obrazują 
dołączone do informacji mapki.

Pan S. Dąbrowski – przypomniał, że 29 października nastąpiło uroczyste otwarcie nowego 
obiektu szkolnego,  w którym mieści  się świetlica,  przedszkole,  stołówka.  Stwierdził,  że 
należą  się  podziękowania  dla  Pana  Burmistrza  oraz  dla  dwóch  Pań  radnych,  które 
walczyły o budowę tego obiektu.
W przeciągu 20 lat oddano do użytku cztery obiekty szkolne tj. szkołę w Skopie, w Rynie, 
salę  gimnastyczną oraz przedszkole. Zaznaczył,  że z wyników nauczania osiągniętych 
przez uczniów można być dumnym.
Pan  S.  Dąbrowski  zwrócił  uwagę  na  konieczność  polepszenia,  w  przyszłej  kadencji,  
akustyki  sali gimnastycznej.



Pan  E.  Żakiewicz  poinformował,  że  na  stronie  internetowej  są  dostępne  bardziej 
szczegółowe wyniki egzaminów.

Pani A. Jucewicz stwierdziła, że w Rynie zawsze były wysokie wyniki. Dodała, że mamy 
bardzo zdolne dzieci i dobrze przygotowaną kadrę.

Pani T. Skwarska zaznaczyła, że nowy obiekt szkolny jest wspólną zasługą Burmistrza I  
Rady Miejskiej.

Pan J.  Karpiński  – Burmistrz  – złożył  podziękowania całej  kadrze pedagogicznej  szkół 
oraz pracownikom niepedagogicznym  podziękowania za włożony trud. 

Ad. 24 Informacja o oświadczeniach majątkowych.

Pan J. Guz – Przewodniczący Rady przedstawił:
1/ pismo Wojewody Warmińsko-Mazurskiego dotyczące oświadczeń majątkowych 
    Przewodniczącego Rady i Burmistrza MiG – załącznik nr 23 do niniejszego protokółu
2/ pismo Urzędu Skarbowego dotyczące oświadczeń radnych - załącznik nr 24 do niniejszego  
    protokółu
3/ informację Przewodniczącego Rady o złożeniach złożonych po terminie - załącznik nr 25 do ni-
niejszego protokółu

Pan J. Karpiński – Burmistrz – przedstawił:
1/ analizę Burmistrza w zakresie oświadczeń majątkowych : sekretarza, skarbnika, kierowników  
    jednostek organizacyjnych - załącznik nr 26 do niniejszego protokółu

2/ pismo Urzędu Skarbowego dotyczące oświadczenia Dyrektora ZEAPOWU-  załącznik nr 27 do  
   niniejszego protokółu.

Ad. 25 Sprawy rożne. 

Pan  S.  Dąbrowski  –  Przewodniczący  Komisji   Rozwoju  Gospodarczego,  Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki poinformował, że komisja w roku bieżącym zrealizowała wszystkie 
zaplanowane zadania. W roku bieżącym odbyła 14 posiedzeń, w tym 4 posiedzenia w dniu 
sesji.
Pracę w całej kadencji komisja oceniła, jako dobrą. Stwierdził, że dobrze się współpracowało z Pa-
nem Burmistrzem, Panią Skarbnik , Panią Sekretarz oraz z całym urzędem, a także z Panią proto-
kolant. Zaznaczył, że wysoko sobie cenił przewodniczenie tej komisji i to, że Wysoka Rada powie-
rzyła mu pełnienie tej funkcji.
Poinformował, że nie będzie już startował w nadchodzących  wyborach samorządowych. Podkre-
ślił, że w służbie publicznej pracował przez 38 lat, w tym 8 lat pełnił funkcję radnego.
W przeciągu tych 38 lat nastąpiły ogromne zmiany w Rynie. W okresie za Polski Ludowej rozwijało 
się rolnictwo oraz budownictwo mieszkaniowe. Po roku 1990 nastąpiła rozbudowa bazy oświato-
wej. Cieszy się, z faktu, że swoją działalność kończy w momencie, kiedy woda i kanalizacja docie-
ra na wieś.

Podziękował  za współpracę Panu Burmistrzowi, Panu Przewodniczącemu, Radnym, Dyrektorom , 
nauczycielom, pracownikom urzędu. Przypomniał, że w 1973 roku w urzędzie nie było żadnego 
pracownika posiadającego wyższe wykształcenie. Obecnie na 22 zatrudnionych jest 15 osób z 
wyższym wykształceniem tj.68%.



Wszystkim startującym w wyborach życzył wygranej. Podziękował za współpracę i życzył wszyst-
kim pomyślności.

Pani T. Skwarska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła podsumowanie 
pracy komisji w mijającej kadencji. Podziękowała wszystkim za współpracę.

Pan J. Karpiński – Burmistrz – podziękował Przewodniczącemu Rady , Wiceprzewodniczącemu za 
duży wkład pracy, szefom komisji za właściwe i profesjonalne prowadzenie obrad, radnym za to, 
że przy podejmowaniu decyzji kierowali się dobrem całej wspólnoty gminnej.
Burmistrz podziękował również wszystkim kierownikom jednostek podległych,  w tym Prezesowi 
PGKiM sp.z o.o. dzięki któremu zmniejszyło się zadłużenie jednostki. Wszystkim życzył zdrowia i 
powodzenia w nadchodzących wyborach.

Ad. 26 Zamknięcie posiedzenia.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  zamknął  LII  sesję  Rady 
Miejskiej w Rynie , ostatnią w kadencji 2006- 2010.
 

Protokółowała:                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej

Bożena Dybała
                                                                                                         Jarosław Guz


